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Fw: AMERICAFIRSTBILL.COM/FERNANDO FONTANEZ- "THE
REAL 911" (c) COPYRIGHT ALL RIGHTS RESERVED- REPLY USE:

AMFP@MAIL.COM

From: "FERNANDO FONTANEZ" <AMFP@mail.com>

To: JOANNA.R.MILLER@WHO.EQOP.GOV, pkn@peternavarro.com
Date: Jan 17, 2020 6:33:19 PM

FREE DELMART VREELAND NOW AND GET CLOSURE
WITH TRILLIONS TO THE U.S. TREASURY THAT HE HAS
CONFISCATED AND FERNANDO
FONTANEZ/AMERICAFIRSTBILL.COM BOTH TWO
SEPERATE ENTITIES BUT FUSED TOGETHER BRINGS
TRILLIONS TO ALL DEMOCRATS AND REPUBLICANS,
THE POOR,MIDDLE CLASS, THE WEALTHY WITH
INVESTMENT OPPORTUNITIES FOR ALL GLOBAL!!

THE UPCOMING BOOK BY FERNANDO FONTANEZ
ENTITLED; "AMERICA FIRST PROJECT" BEING

FINALIZED FOR 2020 RELEASE!! CALL
202-270-2642 FERNANDO FONTANEZ FOR MORE
"DETAILS!!!

Sent: Friday, January 17, 2020 at 6:13 PM

From: "FERNANDO FONTANEZ" <AMFP@mail.com>

To: JOANNA.R.MILLER@WHO.EOP.GOV, pkn@peternavarro.com

Subject: Fw: AMERICAFIRSTBILL.COM/FERNANDO FONTANEZ- "THE REAL 911" (¢) COPYRIGHT ALL
RIGHTS RESERVED- REPLY USE: AMFP@MAIL.COM

FERNANDO FONTANEZ IS "WILLING" (LITTLE FEAT) TO GIVE 20% OF HIS REWARD MONIES
FOR GETTING THE IRAQI OIL TO THE U.S. TREASURY TO THE U.S. TREASURY AND ACCEPT 10%
OF ALL MONIES FOR THE LIFE OF ME AND MY

DESCENDANTS AND IS CONTINUING TO ASK FOR A MEETING WITH THE U.S TREASURY
SECRETARY STEVEN MNUCHIN,PETER NAVARRO ASSISTANT TO THE PRESIDENT/DIRECTOR OF
TRADE AND MANUFACTURING POLICY AND POTUS TRUMP.

THE SECONDARY TREASURY ACCOUNT THAT THIS CONTRIBUTION WILL ESTABLISH WILL BE
SUPPLEMENTED BY MONIES FROM DELMART VREELAND AND WILL BE GETTING THE
U.S.TREASURY TRILLIONS MORE A YEAR MANAGED BY
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"UBS WEALTH MANAGEMENT"' SWITZERLAND AND THE U.S. TREASURY THEREFORE ALLOWING
1% REWARD MONIES PAYABLE TO DELMART VREELAND AND FERNANDO FONTANEZ AS WELL
FOR WORKING THE D.V. CASE THAT ACTUALLY

COMES FROM THE DONATION BY FERNANDO FONTANEZ OF TRILLIONS TO THERFQRE
FACILLITATE THE 1% TO D.V. AND1% TO FERNANDO FONTANEZ. THE HISTORIC CREATION OF
THIS SECONDARY TREASURY ACCOUNT HAS BEEN

SOLELY CREATED BY FERNANDO FONTANEZ AND HAS BEEN AVAILABLE SINCE 2008
OBSTRUCTED ILLEGALY BUT MANY PEOPLE KNOW THAT HERE ARE THE MONIES FOR ALL
DEMOCRAT'S AND REPUBLICAN'S THAT WERE IGNIORED BY

COMMUNIST'S IN CHICAGO WITH THEIR TACIT SUPPORTERS FROM WISCONSIN AND
MISSOURRI.

IT IS IMPERATIVE TO HELP GET AMERICA'S MONIES AND EQUALLY THE WORLD MONIES FRO
PEACE, TO BUY AMERICAN PRODUCTS AND FOR U.S FOREIGN POLICY IN AMERICA'S FAVOR,
NOW!!

PLEASE CONTACT FERNANDO FONTANEZ AT; 202-270-2642 ASAP AND TELL ALL THE WORLD
OF THESE MONIES TO ALL EXCHANGES,HEDGE FUND MANAGERS, FINANCIAL FIRMS,
BANKS,BROKERAGE

FIRMS,CREDIT CARD COMPANIES,MORTGAGE COMPANIES, CORPORATIONS, OIL
COMPANIES, UNIVERSITIES, THE VATICAN BANK OF ITALY, THE MUSLIM CHURCH'S ETC.

Sent: Tuesday, December 17, 2019 at 2:12 PM

From: "FERNANDO FONTANEZ" <fernandofontanez8@gmail.com>

To: "Postmaster-VBS@gs-vbs.admin.ch™ <Postmaster-VBS@gs-vbs.admin.ch>,
"AMFP@MAIL.COM" <AMFP@MAIL.COM>

Cc: "NCTCPAO@NCTCPAO.GOV" <NCTCPAO@NCTCPAQ.GOV>, "RITAMS@DNI.GOV"
<RITAMS@DNI.GOV>, "DNI-PAQO-OUTREACH@DNI. GOV" <DNI-PAO-
OUTREACH@DNI.GOV>, "SUPPORT@DISABLEDWORKERS.COM"

Subject: AMERICAFIRSTBILL.COM/FERNANDO FONTANEZ/THE REAL 911 (C) COPYRIGHT
2014 FERNANO FONTANEZ ALL RIGHTS RESERVED

NOTICE TO ALL CONCERNED: INTELLIGENCE INITITATIVE TO MITIGATE TERRORISM RISK
DEVELOPED AND PROVIDED WITH PROOF OF EFFECTIVE DEPLOYMENT PREVIOUSLY IN
GLOBAL ARENA PROVIDING MASSIVE WEALTH OPPORTUNITIES THAT BENEFIT THE UNITED
STATES GOVERNMENT AND THE INTERNATIONAL MONETARY MARKET WITH AMPLE MONIES
DECEPTIVELY DENIED BY THE GOVERNMENT OF CHINA WITH MEDIA MANIPULATION
GLOBAL SINCE 1991; HAS BEEN STRATEGICALLY DEVELOPED BY FERNANDO FONTANEZ OF
AMERICAFIRSTBILL.COM,

THESE MONIES WERE AVAILABLE TO THE GLOBAL ARENA SINCE 1991 AND THE WORLD
HAS BEEN DEFRAUDED SINCE 1991 INTENTIONALLY ADMITTED TO BY THE GOVERNMENT
OF CHINA.

THE PARTICULARS WITH RESPECT TO THE OPERATIONAL FUNCTIONABILTY THAT PROPELS
THIS INTERNATIONAL STOCK MARKET BONANZA DENIED TO THE WORLD SINCE 1991 AND
THE MASSIVE COVERT OPERATION GLOBAL COMMUNIST EFFORT TO CONCEAL THE MAIN
COMPONENT THAT IS THE CATALYST FOR THE MONETARY PROJECT UIS DISCUSSED BELOW
BRIEFLY.

1/17/2020. 12:33 PM

https://3c-Ixa.mail.com/mail/client/mail/print;jsessionid=DE958C...



mail.com - Fw: AMERICAFIRSTBILL.COM/FERNANDO FO... https://3c-1xa. mail.com/mail/client/mail/print;jsessionid=DE958C...

WHEN NIXON/KISSINGER GOT THE SAUDI'S TO SELL THEIR OIL USING U.S. CURRENCY IN
THE 1970°S IT PROVIDED MONIES GLOBAL TO BUY AMERICAN PRODUCTS AND INCREDIBLE
INVESTOR OPPORTUINITES WITH U.S. FOREIGN POLICY IN AMERICA’S FAVOR/ SADDAM
HUSSEIN KILLED 100,000 KURD'S IN IRAQ-1991-FORFEITING THE OIL TO U.S.TREASURY
AND IF THE NIXON/KISSINGER -SAUID DEAL WOULD HAVE BEEN IMPLEMENTED, IT WOULD
HAVE PROVIDED GLOBAL MONIES FOR PEACE, U.S. FOREIGN POLICY IN AMERICA'S FAVOR,
PREVENTED GLOBAL AL QAEDA TERROR /ISIS, WOULD HSAVE PREVENTED 9/11, NO
COMBAT TO GET OIL IN 1991 OR AFTER 9/11 ETC.

COMMUNIST CHINA HAS CAPITULATED AND PROVIDED VARIOUS DOCUMENT'S ATTESTING
TO THEIR INVOLVMENT WITH SURROGATE OSAMA BIN LADEN IN 9/11 TERROR AND MEDIA
MANIPULATION (DECIPHERING CHINESE DOCUMENT'S BY FERNANDO FONTANEZ AND
CONNECTING THE DOTS BACK TO THE 1970°S) DENYING THE GLOBAL AUDIENCE AND
COVERING UP THE NIXON/KISSINGER -SAUDI DEAL GLOBAL WITH WATERGATE, VIETNAM
WAR END EXTENSIVE MEDIA SATURATICN THUS PROVIDING A VEHICLE OF DECEPTION
HIDING THE NIXON/KISSINGER-SAUDI DEAL THAT COULD HAVE BEEN IMPLEMENTED IN
THE EARLY EIGHTIES AS WELL, CAUSING GLOBAL FINANCIAL TERROR ECONOMICALLY
BLEEDING GLOBAL GOVERNMENT'S AND CRASHING CURRENCIES LEADING TO THE EURO
AND THE GREEK CURRENCY CRASH ,THE FINANCIAL CRISIS IN AMERICA LEADNG TO THE
BAILOUT OF WALL STREET BANKS AND THE AUTO INDUSTRY ETC.

FERNANDO FONTANEZ IS WORKING ON THE END OF THE BOOK AT THIS JUNCTURE AND
THE COPYRIGHT IS FOR SALE GLOBAL FCR TWO HUNDRED BILLION
DOLLARS/202-270-2642-CELL

IT PROVIDE'S DOUBLE CAPITAL RETURNS TO INVESTOR'S ON THE STOCK MARKET GLOBAL
(LIKE IN THE SEVENTIES) TO BUY AMERICAN PRODUCTS, U.S. FOREIGN POLICY IN
AMERICA'S FAVOR AND INVESTMENT OPPORTUNITIES THEN ON RISING AMERICAN
COMPANY STOCK, MASSIVE LITERARY OPPORTUNITIES TO U.S. OFFICIAL'S WITH GLOBAL
GOVERMENTAL FIGURES AS WELL WORKING TOGETHER TO BRING MONIES TO NATIONS
NEGOTIATING U.S. FOREIGN POLICY IN AMERICA’S FAVOR AND THEN MASSIVE BOOKS ON
THE MONIES AIDING THE WORLD WITH ENDLESS LITERARY MULTI-BILLION’S GLOBAL, THE
MAGNIFICENT OPPORTUNITY TO PARTICIPATE IN THE GLOBAL MONETARY MARKET
VEHICLE AFFORDING INVESTORS TWENTY TO FIFTY MILLION DOLLARS A DAY ETC; WITH
PRIME LOAN GUARANTEE’S BOUGHT AT ANNUAL INTEREST RATES WITH TEN YEAR
MATURITY PLUS ONE DAY DISCOUNTED PAR VALUE PRICES THEN SOLD AT HIGHER PRICES
(AS DESCRIBED BY LEC WANTA ON INTERNET AND IN HIS BOOK-*BLACK SWAN-WHITE
HAT”-AVAILABLE THROUGH GIDDY MEDIA- 509-467-1113- LON GIDDY), ENDLESS
OPPORTUNITIES GLOBAL FOR EXPANDED AMERICAN MARKETS IN EMERGING ARENA'S ALL
OPEN FOR BUSINESS WITH THESE MONIES ONLY AVAILABLE THROUGH THE UNITED
STATES OF AMERICA ONLY!!

1. AMERICA MUST CHANGE THE U.S. CURRENCY DEPRICIATED SINCE 1991 AND GET A
DEFICT/DEBT INCLUDING TRADE DEFICT FREE CURRENCY LIKE THE EUROPEANS DID WITH
THE EURO AND OFFER ALL CREDITORS THE INTERNATIONAL STOCK MARKET BONANZA
CALLED; THE FERNANDO FONTANEZ STRATEGY WITH ALL NATIONS SELLING THEIR OIL
AND GAS USING OUR CLEAN CURRENCY GETTING PROFITS TO ALL FOR GLOBAL PEACE!!

2. THE FINANCIAL OPPORTUNITIES TO THE GLOBAL THEATRE FOR PEACE ONCE DENIED
CAUSING GLOBAL MASSIVE DEFRAUDING ARE SUDDENLY HERE AGAIN LIKE THE RETURN
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OF THE GOOD OLD “DANCING DAYS" (LED ZEPPELIN) OF THE SEVENTIES WITH AMPLE
MONIES FOR ALL "HOUSES OF THE HOLY” RELIGIOUS INSTITUTIONS DISCRIMIINATING
AGAINST NONE!!

3. THIS IDEA WAS GLEANED BY FERNANDO FONTANEZ BY THE EZEKIAL 34 HOLY BIBLE
PASSAGE WHICH TOLD THIS WRITER THE BEGINNING OF THE BIBLE STATEMENT DEPICT'S
1991 ECONOMIC BLEEDING GLOBAL WITH THE END OF THE PASSAGE SHOWING GREEN
PASTURES WITH CLEAN ABUNDANT COLOR OF MONEY GREEN CASH OVERFLOWING THUS
ENDING DEFICTS/DEBT AKA: MUDDY WATERS DIRTYING UP THE ECONOMIC THEATRE WITH
DECPTIVE PRACTICE’'S DEFRAUDING ALL NATIONS AND USHERING IN TERROR NEEDLESLYH

4. END OF GLOBAL COMMUNIST'S AS THEY ARE NOW TERRORIST'S AND THE END OF THE
AMERICAN COMMUNIST PARTY IS ASSURED AS WELL- CUBA FREE/VENEZUELA FREE/ CHINA
DEMOCRACY WITH HUMAN RIGHTS ASSURED/ OVERPOPULATION ISSUE SOLVED WITH NO
NEED FOR PREEMPTIVE FALSE FLAG OPERATION'S DESIGNED TO EASE THEIR
OVERPOPULATION ISSUE (NUCLEAR TERROR- WAR)- OVERPOPULATION SOLVED BY =

REMOVING MOUNTAINS AND DESERT AREA'S (LIKE THEY DID IN LAS VEGAS, NEVADA) TO
PROVIDE MORE SPACE TO LIVE!!

5. THE ISSUE OF MONIES TO ALL THE WORLD WILL CREATE A SITUATION THAT WILL
INVIGORATE THE BANKS AND ALL WITH MASSIVE MONIES AND THE FINANCIERS OF
TERROR WILL BE INSPIRED TO END TERROR FUNDING AND EMBRACE MONIES ON THE
INJETRNATIONAL MONETARY MARKET INSTEAD- NOBPODY WANTS TO BE SHWON AS
STANDING IN THE WORLD’'S WAY OF MONIES FOR PEACE DISTRIBUTION -THEY WILL BE
ERADICATED WITH CHINA/N.KOREA ARMIES AT THE READY AND INFARSOUND TECHNOLGY
TO QUICKLY EFFICIENTLY ERADICATE MASSIVE GROUPS OF ENEMY COMBATANT'S ETC;-
THIS SHOULD BE REVEALED TO ALL IN THEATRE WHILE NEGOTIATING US. PEACE FOREIGN
POLICY DEALS IN AMERICA'S FAVOR TO GIVE AMPLE WARNING TO EITHER TAKE THE
MONIES AND DISBAND TERROR GROUPS WITH THE BANK FOR INTERNATIONAL
SETTLEMENTS IN BASEL, SWITERLAND AND ALL BANKS GETTING HUGE DOUBLE CAPITAL
ETC, MONIES FOR EXPANDED BANKING OPPORTUNITIES!! (SEE: DAVID CHASE TAYLOR
AND HIS STOPPING THE ATTACKS AT THE 2012 DEMOCRATIC NATIONAL CONVENTION-2011
AND 2014 SUPERBOWL ATTACKS ETC)

SEMPER FIDELIS- FERNANDO FONTANEZ/REPUBLICAN/ UNITED STATES MARINE CORPS
RETIRED 202-270-2642
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FERNANDO FONTANEZ PERMISSSION TO USE ROCCO GALATI
LAWYER LETTER REGARDING CLIENT DELMART VREELAND

From: "FERNANDQ FONTANEZ" <AMFP@mail.com>
To: VREELANDDEIM@GMAIL.COM
Date: Nov 17, 2019 1;27:50 PM

I DELMART VREELAND HEREBY GIVE PERMISSION TO FERNANDO FONTANEZ TO USE THE ABOVE MENTIONED
LETTER WRITTEN BY MY ATTORN ALATI ON MY BEHALF IN FERNANDO FONTANEZ'S

BOOK.
DELMART VREELAND 1 SIGNATURE
pate. V&= 2~ 2o\

ADDRESS._\2- (S8 & G L 3

QRO Y ~(Catetade 8loz?
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NOTARIZED STATEMENT FROM FERNANDO FONTANEZ
ATTESTING TO PERMISSION TO USE LETTER TO CONGRESS
2019 VERBAL AGREEMENT FROM DELMART VREELAND
DECEMBER 2019

From: "FERNANDQ FONTANEZ" <AMFP@mail.com>
To: "Jam Revilla" <jrevilla@authorhouse.com>, AMFP@MAIL.COM
Date: Jan 15, 2020 1:18:48 PM

I FERNANDO FONTANEZ HEREBY ATTEST THAT DELMART VREELAND GAVE ME VERBAL PERMISSION TO PRINT
HIS LETTER TO CONGRESS HE SENT ME AND HAD ME PERSONALLY DELIVER TO CONGRESSWOMAN OCASIQ
ETC; IN MY BOCK DETAILING MY

CONVERSATIONS WITH HIM IN JAIL REGARDING HIS INTERCEPTION OF A LETTER FROM UDAY HUSSEIN TO
PRESIEDNT VLADAMIR PUTIN IN RUSSIA DETAILING HIS PRE-KNOWLEDGE OF 911...

HE ALSQ SPECIFICALLY TOLD ME TO QUOTE; "SEND IT EVERYWHERE"!!!

COMMUNICATIONS WITH HIM HAVE ABRUPTLY STOPPED AFTER THIE LETTER WENT PUBLIC AND AFTER HE
TOLD ME THAT THEY ADDED 125 YEARS TO HIS SENTENCE FOR SENDING THIS LETTER TELLING THE TRUTH
cuT!!

I FERNANDG FONTANEZ ATTEST THAT THIS IS THE TRUTH AND HAVE NO REASON TO LIE.

FERNANDO FONTANEZ 525 MELLON ST SE #105 WASHINGTON, D.C. 20032

202-270-2642 @Q é ! ‘! %(‘

PAUL DALE BEYER
NOTARY PUBLIC DISTRICT OF cop yygg,

i$sion Expires March 14, 2023

hitps:/f3c-Ixa.mail.com/mail/client/mail/print;jsessionid=635F92D5A1D6AGEF DIBBEGC 1230214BF-n1.Ixa12b?mailld=tmal15ea224bbd0ffd5c M
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Fernando: 11/24/2019

Enclosed is the letter, it has two articles attached to it. Make a copy, or 2
for you to keep. I said as little as T could to say what I needed to say, but
I said enough to make any honest person take action.

Thank you for delivering it, hope it géts the proper attention.

I will call later.

Thanks,

Vreeland, D.

il

o

P.S. PUT YOUR EMAIL ADDRESS ON PAGE 10 on the line indicated



FROM:

Delmart '‘Mike'' Vreeland

[Former] Lieutenant, U.S. Navy

Office of Maval Intelligence, (ONI)

Naval Operations Intelligence Plot, (NOIP)

United States Pentagon (USPNT)[Area/Office 5D773)

DATE:
2019/November/22

TO:

United States Congresswoman
Ms. A. Ocasio-Cortez

Ma'am:

I have arrainged to have this letter hand delivered to your office, no US mail
or internet, and have typed this letter on an old typewriter so there is no
trace of it on the internet. If I sent it email or U.S. mail you would never
receive it or see it.

I have been directed not to discuss what I:am about to tell you, with anyone,
specifically being told not to tell Mueller orthe Democrats "Anything'. What I
reveal below makes it clear why people want me to remain quiet.

So you don't feel lkke reading this letter is wasted time, let me tell you in
short form what I actually possess -

Audio; Video; U.S. South COM original orders; JAG directives; Hundreds of
banking documents -and-

Hundreds of emails between myself, Julian Assange, Don Trump, Jr., Roger Stone,
P. manafort, J. Kushner, two from Trump, Sr,, (one prior to election, one after
he is in office), [forwarded to me by Stone], Victor Prigozhin, Mariah
Petrakova, Senator Grassley, and his smart ass Aid, Michael Zona.

These iddots actually threatened me and directed me to never discuss with
anyone what I am telling you, and they believe I gave them all originals of
everything I possessed, and believe I have destroyed all electronic email
communications. Thase people destroyed my life, and for some reason they feel
they can threaten me to cause further harm, but in my situation, there is no
addittional harm they can cause other then my deakth, and I am not worried about
that.

What I have is more relevant than anything used to daté against anyone in office
or associated with office holders, the damages this is going to cause is larger
than life. Taking it to F.B.I. or C,1.A. would cause it to be destroyed and
suppressed, so de careful whom you discuss it with at first. I have a plan to
use it correctly, safely, and it destroys a large group of Republicans, and
three Democrats whom were aware of what I am about to tell you.



My story and life goes way back in D.C., its all over the internet and in books
and electronic articles, documentaries, etc... Some people say I am dead, I'm
hiding and/or in a prison for some nasty crime.

Obviously I am alive, and I have been quiet for about fifteen years, all the
while gathering more information, damaging information, that I can use against
people to be named herein this letter to you, as a way to protect myself from
the ambush I am going to receive in the event you make any of this public, which
I say to you here and now I agree you can do if you so desire.

Prior to looking me up on the internet, I ask you to first finish reading this
letter, and then do whatever search you wish.

If you have a friend whom knows what U.S. Military D.E.E.R.S. is, you can have
them look me up on D.E.E.R.S., just look for Delmart E.J.M. Vreeland, II, DOB
5/20/1966, SS used 377-80-2556. It will say Lt. 03 pay grade, entry 1985 and
active duty at this time. ALl other information about me in that system was
erased to protect me and the various government officials whom used me as thay
so desired. They even erased my blood type, a major thing required in the field
in case of injury.

I want to first talk about what I have regarding Trump SR, JR. Stone.
Manafort, Assange, Kushner, and their contacts in Moscow, also my contacts,
Victor Prigozhin and Mariah Petrakova.

As a result of travels around tha globe I ran into Julian Assange in
the Netherlands, we were»in the Hague in 1996 at an ''Star Wars'' missiles
systems convention hald for government actors. We were doing things - we were
got supposed to, i.e., illegally spying and taping people, etc...

Julian and I stayed in touch over the many years, even when he went into
the embassy at Flat 3B, 3 Hans Crescent, lLondon, England, UK  SWI1XOLS, we still
comnunicated by email and,letters See USPS QOM tracking 1L112-757-245US as the
last letter I sent him for Christmas last year (2018).

In january 2016, I received a letter from Julian telling me he had an
email account set up for me at RUTV, russian television, via Petrakova, he
gave me logging-in instructions, after I confirmed, Julian sent me my first
email via the Russian system on 9 Feb 2016.

Before you think it, yes, of course i saved every email in original HMML format
with tracking/routing identifications, as soon as Juiian told me there was an
program that erased it all and covered it so we were protected, I knew he was
up to no good and saved it all to save myself.

The 9 Feb 2016 email, identified as ''000~0036~1C6F20D.C62D9310", said in
relevant parts - He [Jullan Assange] is at the Ecuador Fmbassy, email are safe
and can not be seen by U.S. actors Trump is running, Julitan spoke with
Prigozhin and "Roger F--king Stone" , Don Jr., and Kushner, and made a deal
about the Clinton server, hits on Podesta server, what and when to release as
much bad shit as he could. He said ne was made a deal for extradition to USA
and for pardon after he was here, and to fight extradition to make it look
good. The best part, he was paid bank to bank, I got the account .number of
the sending Trump account, and the receiving account for Julian, and it is a
flat $10,000.000.00.
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(In another email I will disclose, Julian says Manafort tried to steal
almost half the ten mill payment)

I was asked what I had on specific Democrats, if I would help, and told
what I would get in return.

I was told Julkan gave the email address he created for me to Stone.

After T responded I received more email, noteworthy was email 18 March
2016, identified as ' _000_007B_OLC714D6.E8F5S5EAQ", here Julian says to me -

"Did you see the first batch? :-) Prig said "THE MAN" (Trump) himself
said start it so I/We did. I wish I could have seen Clinton's face, or better
yet, that flipping Obama's when they hit..." "Podesta is out next target...'

Julian then asks me if I received an email from Senator Grassley's Aid,
a ""Zona" Julian says he is ''Slick'.

There is much more in it then I am saying here, all bad for all of them.

After I responded, and received more emails, I received email 20 May
2016 (my birthday) identified as '_000_020_06C369D5.E6F33EAQ", directly from
that biten Petrakova. It says happy birthday to me. Tells me all about her love
of Julian her ''sexy boy', she tells about how she set up my account so I don’t
have to worry about being caught, and then tells me Julian told her and Vic
Prigozhin what I was doing in Moscow in 2000, and what I left with, and how 1
better send it back, etc.... and she comments on having a photo of my son in
Toronto. She talks about jack Punches, Captain Jack, the real one, She kaew
all about my action in Moscow and that Jack sent me from the Pentagon. It was
mind blowing.

14 September 2016, email identified as " 000 054 01C719D6.E6F44ELQ",
arrived from Julian telling me not to use his names in emails as it makes it
harder to remove traces of the comminications, etc... bunch of crap. He says he
also obtained all of Trump and his team's emails, he says Cohen, Stone, etc...
Talks about blackmail to get what he wants, and about how he will deal with
Clinton if she wins, which he said, she would not.

9 January 2017, email identified as ''000 0022 1C2F38D.C66D9810", said
from Julian, "He's in and we own his ass and the White House!'' (exact wordss
he says Trump Jr, Stone, Grassley are worried about me telling on them and
making a deal with the feds or dems. This is the email where Julian says
Manafort tried to scam half the payment from him in a bank wire scam. Julian
tells me he has stuff at 56 saved to protect himself, 56 is an address of a
bank outside the U.S., to which T have the box number and account number. He,
Julian, then steps on my wrong toe and tells me this -~ he was sorry for telling
Prigozhin what I did in Moscow in 2000, and that Trump had made a deal to
return what we had taken, but some materials were required to make it work,
so 1 should give up access codes etc..., to get in ''their good graces again''.
So I go to Moscow, my partner is murdered in the embassy, my life is destroyed
and he wants me to return what we took to get in thier good graces. Real piece
of work, or something, here I tell you.

_ Once Julian told me Kushner and "Roger'' ware making a deal to get the
stuft from me to Moscow, I chose to gather up my materials and destroy them all.
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As you will see from other materials to be revealed, I did some bad
stuff in Moscow, so, not to admit or deny it, I am going to give you an
hypothetical - I am in Moscow to break into the Ministry of Defense in
December 2000,(google>>fire, Moscow, ministry defense December 2000), I get
in, start a fire, people are hurt, kind of, building is evacuated, I get out,
I meat with contact and Marc, we get stuff we did not bargain for, agree-to
immediately return to USA and Ganada (Marc was Canadian C.S.I1.S.) and push to
our handlers our packages.

I teave, Marc, days later, is found dead in his embassy apartment, I am
arrested in Canada, he was alive at the Embassy when I left Marine desk.

Moscow knows what is taken, they need it, some military items that they
are working on can not be enabled without it, and th= creators are all dead
from smoke, or something.

A piece of trash man runs for presiddnt years later in the USA, wins,
and makes a deal to sell back to Moscow the materials, with an agreement that
the materials will be manufactured via friends of the new president and he
gets paid via money to his son in law.

Like I said, hypothetical, not saying I did anything in Moscow...

That email also talks about stealing what is called an "'NSA TOOLKIT"
clone. The email is enough to get Julian, and several other, a cell next to
HANSEN at supermax,

4th of July, 2017, email identified as " 000 055 01C71228.211287¢0",
from Julian, it starts with "Merry 4t of July'; what kind of person uses the
term "Merry" as to  the 4th of July, I am trying not to swear in this letpagy
so T will just say, Julian sound like a British Dumb ---,

The email says that the money was paid by Donald Junior for his daddy, it
went to UBS, discusses his promised pardon, and names a bank branch in Hong
Kong by the Fcuador Bubassy, Malaysian Bmbassy at Gloucester, bldgs S0 and 56.

This one is really gonna piss you off -

1 August 2018, email identified as " 000 0073 01C71486.301627C0", and
it is from michael zona@grassley.senate,gov. He sayS, Grassley's aid, in a kiss
ass fashion, he received my email from Rogzer Stone (the one Julian gave Stone),
I am being asked by Zona if I had anything on Kavanaugh that I failed to turn
over previously, i.e., a few telephone call conversations 1 illegally, according
to them, recorded of me and kavanaugh talking, and other stuff., They did not
want any sucprises in any future/possible U.S. S. Ct. appointments, etc... he
wanted tapes and documents, etc... and he specifically says Kavanaugh.

I responded and told his ass off, I accused him of questioning my
honesty, and said of course I handed everything over. [I lied] I kept copies
of EVERYTHING!



I responded to the emails from Zona each time they came, he then sent

6 August 2018, email identified as "_000_086_01C6F130.245328F(", from Zona,

says in part - I am going to receive " what was promised me by December 2018,

he tells me he communicated with Assange, and that under no zircumstances am I
to talk with Mueller, if I am found and questioned, I am to lie, Zona tells

me tha following ‘“You "of all people should know, if you start talking, you could
end up dead..."

Several other emails I received from Stone, Assange, Zona, and both
Prigozhin and Petrakova threatened that I would die if I spoke about
anything.

Other email!discuss conversations between Stone and Kushner where they
talk about Trump withdrawing troops from Syria, this email is dated 13 December
2018, and the email says the troop withdraw is some deal between Trump, Sr.,
and Putin and says someone named ''Zakharova'' was the go between setting it up
with Stone and "Prig'.

These are just some of the emails I have, I also have actual voice telephone
recordings as well.

You can see from these few I pointed to, there is proof of what Trump -and his
clan were doing.

Now let me tell you the back story, where I am and how I got here,

A long time ago I joined the USN, 1984 actually, reserve 1984, active 1985,
November. Prior to joining I was trained with weapons starting at 7 years old,
I used to shoot long distance in a German shooting club, and won a few
"shootzen fest'" as a kid. (phonetic)

I started working for ATF at the age of 13, my step father was connected
and zot me a job wnerein I would set up middle eastern beer and wine store
owners in America, T would enter the businesses and purchase beer and wine
and drugs from the foreigners, and I was just 13. I would hand it over to ATF
when I left, they would get arrested, I would appear and testify as the cute
little white kid whom was abused by the middle eastern men, they got charged,
convictedj sent to prison, and deported, local authorities aand ATF split the
proceeds for each shop.

As a child my step father thought that teaching me to kill was great, but
he hid what he was doing to me from my mother. I was caught between being good
and wanting to be a kid and then teen.

After I enlisted I got sent to D.C. in 1985 right away, trained at a
place I will not talk about in a letter, and was taught to steal, kill,
disguise and spy. I was really good at all of it, especially when I was brain
washed into thinking it was all ok if the U.S. Government told me to do it.

The things I was doing caused me to drink and use drugs, the drugs were
supplied by the DOD. I was able to get cocaine to keep me going and then
klonazapam, or sedative, for free and as much as I wanted, and an unlimited
budget to run wild all over the globe. If I got in trouble, military was
there to get me out of it every time.



Wnen the U.S. Government trains you to kill, they kiss your ass and
use you until you are used up or dead. Criminal records, some are real and
some are created to assist the person you need to become to accomplish the
objective.

IN 2000 T got sent to Moscow to do a job. I was to break in, kill, steal,
get home with the package. I did it all. As they were Russian (Enemy) targets,
I never blinked and eye. My contact was a Canadian named Marc Bastien, he was
an "alleged" senior systems analyst at the embassy, but really a C.S.I.S.,
""Canadian Security Intelligence Service'' agent. The google I sent you to
shows a fire at the Russian defense ministry in December 2000, the story by
the Russian gov was B.S., there were bodies, and both Petrakova and Prigozhin
mentioned it in the emails I mentioned above. (I have it all).

After I get what I went to get, Marc and I ended up with a diplomatic
pouch that we, of course, cut open. Inside was paper documentation about the
up comming 911 terrorist attacks in New York. There was an actual letter from
Kuday (Odai) Hussein, or (Uday) [different spellings my phonetics], and it
detailed who, what, when, where, and why - and whom in the U.S. Government was
involved in the 911 attack.(It also mentioned me and Marc and our deaths)

Marc and I agreed to get out of Moscow with the documents and to meet in
Toronto, Ontario, Camada, and then deliver what we had.

I get to Toronto, I get a chall on a phone that only Marc and Jjack
Punches had thes number for, I am told to immediately get what Marc and I had
obtained and to go to a place in Toronto to pass the materidls and be debriefed.
I was in a low rent room in the Falls, it was snowing real bad, so I hired an
limo driver to drive me the 3 hours to Toronto late that night, never telling
anyone wnere I was.

I get to Toronto, and my suspecions were correct, the car was immediately
surcounded by men with automatic weapons, and I was taken away to a place where
1 was waterboarded for what seamed like forever. See, the agents were pissed
that T (i) did not admit to being me, and (ii) did not have the package on me,
T only had a bag with torn up phone book pages in it and nothing more. I had
no ID, no phone, nothing, just alot of cash and a limo.

I am then taken to an immigration detention center and held. As time was
ticking and I could not get topagtian Or Punches, I told the jail super
that I was an agent and needed to talk to C.S.I.S., and informed there was going
to be an "act of war on US and possible Canadian soil'.

I was segregated. Taken to a place called tha dungeon in Ontario, and
in August 2001 I was interrogated by C.S.I.S. with’ my lawyers present. I said,
my contact in Moscow, @anadian C.S.I.S. Bastien, was found dead in the
Canadian embassy¢-in Moscow, he was murdered with Klopazine. I told about the
plans of an terrorist attack on New York.

I was placed back in segregation and told to shut up about it. The U.S.
officers told me that I was forbidden from discussing my trip to Moscow or
my conversations, (RECORDED) with B. Kavanaugh, wherein I informed the W.H.
via Brett about what I had obtained on an emergency line used for these
situations that Punches authorized me to use.
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Because this will .no doubt go public, I want to make it clear, I broke
orders and called the White House on the emergency line as I was told by
Punches, without talking to any other senior agent first, and recorded the
call, to protect my ass as ‘people were trying to kill me and Marc had not
responded to any message from me as h2 was dead in his apartment at the
Canadian Embassy, Moscow.

Further clarifications, - I always recorded every call where I was told
to do anything which may not be so legal whereaver I was going to do it, I
did this to protect my ass, just as almost every field agent does. Especially
when they are sent to kill.

So, I told Clark, T told C.S.I.S., I told Robert Mueller,I told the
U.S. Bmnbassy, Ottawa, Ontario, Canada, F.B.I. liaison, and Brett Kavanaugh,
all'on recorded and/or videotaped lines/conversations that thes 911 attack was
planned, and what bastian and I obtained. I gave fair warning, I did
everything I could do. Not one person did anything about it.

As to Kavanaugh, wnen we spoke, he was in the W.H., half drunk, and told
me to shut up, have a drink, etc... he is such an ass. (That was why I punched
him in the mouth at the ESPN Sport Zoae down the street f£rom the Harrington.)
There was more to it then that, but it was a factor, plus he let Jack die.

So, after the 911 attack I am granted temporary refugee status in
Canada, people all over the earth are writing stuff about me, Tucker from
FOX was stalking me in a bad way, he was all in for the Republicans, he could
have seen a video of me telling Bush about the attacks before they happened and
his ass would have lied about it to save the Republicans, and his job. (I am
not sure who ha was working for at the time, but the computer prints from his
emails to me are real bad.

Anyway, T am living in Canada and I am all fine. I get meetings at my
home from USG agents asking me to come hgme and stop talking. I had the house
set up with audio video of all meetings (still have it all)

In 2003 I am asked to do a job in Colorado that will make it all good
and even and all will be forgotten. I agreed, like a dumb ass.

I am sent to Colorado in August 2004. 1 get a vacation rental all paid
for and an unlimited budget. I am there less then 30 days and the house is
raided by local police. I am arrested, charged with sex crimes, and taken
to jail.

I am held without bail, and then after two years I am forced to jucy
trial in a closed courtroom, and denied a lawyer, I had to try case alone.

The jury finds me not guilty of the most serious charge, so, to hang my
ass the court enters conviction anyway, and sentences me to 24 years to life
for a crime the jury found me not guilty of.

T sat for 15 years without ever gaining access to the jury verdict forms,
6 months ago a court ordered them produced, and I was correct, it says, ''We,
the Jury, do not so find."



A group of democrat lawyers are trying to get me out as I write this, T
even have help from non democrats there in D.C. whom are assisting. But they
do not know I am talking about any of this, as of this point, only you and
me and the man whom delivered this letter know I am reaching out to you and
I am talking, and I am about to destroy the Republicans before the 2020
elections.,

Now, back to the emails - we were allowed to purchase tablet computers,
we also had email for a while, however, someone broke into the system and
it was turned off, but I was given an external wifi to communicate with
Julian and others,

I have enclosed two small articles for you to read. The ons pages
reveals that a federal Canadian court called the U.S. Pentagon to verify
whom [ am/was, and my office in the Pentagon. The other is just a random
article. A google search of me turns up all kinds.of stuff, the first photo
you see of a man in a red shirt with crazy looking eyes, facial hair, etc...
is not me, I am on the front cover of the book "The Big Wedding'', bottom
row middle, next to Chertoff and Atta I think.

I have told you very little here. I have so much to tell but have been
pressed at every stage when I tried. I have been locked in a cage for years,
the emails from Zona, Semator Grassley's Aid, he is promissing me to get me
out if I agree to help and not talk about Brett and other things. I felt it
was valid as Grassley was the man whom caused my arrest in Iowa, transfer
to Colorado, and convictions. Of course they screwed me over, again.

I have all the videos, audios, documents, emails, bank records, etc...
and the only way to make it public is to get someone to make a game plan to
let it all out and protect me at the same time. F.B.I., Wray, Barr, CIA., that
is not gonna work, they would make sure I never spoke, especially the new CIA
direator, Ms. H, she would love to see me dead cause I got shit on her that
would destroy her from way back.

Anyway, I am telling you now, I have everything safe and sound that I
have told you T have. I have a plan that is safe for me and other whom would
come out of the dark to reveal.what thgy., have. My plan includes you, the
NY Governor, and the Colorado Governor.

I have the ability to call anyone, any.time, not collect. I just haad
a name (not yours) and a telephone number with area code.

I think New Yorkers have a right to know what really happened on 911,
why, and who knew, and whom covered up what.They should be allowed to hear/see
audio/video, they should know the truth.

Americans should see the Trump, Stone Assange Wikl emails and see the
RU TV staff assistance, Moscow assistance, the bank records of Trump and the
payoffs.

But as long as people are killed, jailed, discredited and ignored, truth
will never be revealed.



As a Congresswoman you have staff, Aids, friends, and/or the ability
to actually come see me and talk to me in private face to face. We are just
around the block from 2020 elections, what 1 have destroys a great amount
of Republicans, and taking the truth to New Yorkers, for you, is a way to
ensure you keep that seat,

One of the most important things people need to know is this, Muslims
were not the designers of 911, not one Muslim was behind the original plan.
To date , Republicans have ducked and dodged every valid accusation made
against them, no matter who takes them on, they lose, I believe this is
becasue sometimes people need to see it live, hear it with their ears, so I
believe audio and video and email and bank accounts will do the job.

Now, I trust you, Talib, and Omar (I am from Michigan) I know you alone
can set this stuff loose and keep me protected, and I will let you do so if
the plan is sound. Talib and Omar can assist if you chose. I think we could
let it out bit by bit, we kind of destroy the Republicans, take Trump's ass
down and out of 1600 and maybe off to jail in New York, the money before
election was from New York accounts, we then show how Biden had a few bad
items in his past that have not been made public yet, Warren has zero chance,
and we try and help Mr. Sanders, the only independent running. Even if it does
not help him, it still reveals the truth about 911, it will for sure remove
Kavanaugh, it damages Trump beyond ability to win 2020, and it sets the
U.S. back into a place where we can all stop hating each other and maybe make
a difference for peace and better society for everyona.

I have held onto this stuff for years, I was all out of it until
Assange started emailing me about Trump, I tried to walk away, but when I
was threatened, and then saw Brett get that seat, I lost it, that drunk little
prick should not be in that seat, he should be in a jail cell.

There is stuff all over the internet about me. Google ''911 Commission
Report Revised FEdition 2008" start at page 200 where it talks about me and my
Moscow orders, etc!l.. There is '""The Big Wedding'', but Sander is an Republican
whom pretends he is Democrat so he can get inside info, I know the man, he is
bad news. ''Crossing the Rubicon', Mike Ruppert, has two sections about me,
VREELAND 1 and VREELAND IT, that is a real good version.

last thing, The system people called SSST, is really the Russian
PPNSDx3 system, and they will never be abl& to make it work without some
aspacts of the system that had been stolen because the creator is dead. This
was what Trump, Kushner, Stone and other were trying to make a deal over, they
though they could put the two half together, make a deal with Moscow, and let
Amzrican manufacture friends of Trump build this system out, long story, but
nobody will ever be able to build it, that was the point of doing what we did.

I am going to end this letter. If you decide to put it in the trash,
that is fine. If you want to let the truth loose, and want to see what I
have, contact me, or send me a letter from a friend with a telephone number
to call. I have a rock solid plan to let it all out, I just need to find a way
to keep myself safe when I do so, that is where Cuomo and Polis come in.

9



1

I have no way to get a D.C. lawyer to help me do this because 1 do not
kaow any I can trust.

I want to get all of this out to the public, people have a right to know
tha truth. Some of this helps the case the 911 survivors have against Saudi
interests as some of the banking materials reveal their part.

In any event, regardless of what you do with this letter, thank you for
your time, and I hope you keep your seat in the next run.

Respectfully,

Delmart ¥Mike' Vreeland

x

DELMART MIKE VREELAND CAN BE CONTACTED AT

Delmart Mike Vreeland
# 143539

12750 HWY 96 IN 13
Ordway, CO 81034

to send an email, you may contact the person listed below whom will deliver it
to Vreeland.

AMFPOMa L. CoM

10 of 10

(P.S. The worst threat I am receiving from Trump and his clan is that he
will allow my extradition to Moscow for rges there based on what
took place there in 2000, and as long as I am silent, I will not be
extradited. That is a very serious threat to me.)



1142019 The Curious Case of Delmart Mike Vreeland - Ars Technica OpenForum

nteresting, scary, but very interesting

Deimart Mike Vreeland seems to be a man who apparently had foreknowledge of 9/11. The heart of the matter is that
Vreeland, who says he is a US Naval Lieutenant assigned to the Office of Naval Intelligence (ONI}, finds that his claims are
"increasingly being corroborated in court.”

On August 11 or 12 of 2001, the date is uncertain, after trying to verbally alert his Canadian jailers to the coming World Trade
Center attacks, he wrote down key information and sealed it in an envelope which he then had placed in jaiters' custody. This
event is not disputed by Canadian authorities. Officials opened the letter Sept. 14 and immediately forwarded the information
to Ottawa. The letter specifically listed a number of targets including The Sears Tewers, The World Trade Center, The White
House, The Pentagon, The World Bank, The Canadian parliament building in Ottawa and the Royal Bank in Toronto.

The US wants Vreeland back in the States on a Michigan warrant for credit card fraud - using his own credit card. Vreeland,
convinced that a return to the US means certain death, wants to stay in Canada in a witness protection program. The position
of the United States government, as represented by Crown Salicitors in Toronto, is that all of this is nonsense. Vreeland, says
the Navy, was discharged as a Seaman after a few months of service for unsatisfactory performance in 1986. He has never
had anything to do with intelligence according to 1200 pages of Navy records filed in Toronto Superior Court. Crown Solicitors
also argued that Vreeland had memorized Russian and Albanian documents and then had franslated them from memory.

On January 10, 2002, Vreeland's attorney Slansky got the judge to agree to let him call the Pentagen from open court. Using
a speaker phone, in front of at least six witnesses, Slansky first dialed directory information and got a number for the
Pentagon switchboard. Then, calling that number he asked the Department of Defense operator to locate the office of Lt.
Delmart Vreeland. Within moments the operator had confirmed Vreeland's posting, his rank as a Lieutenant O-3, his room
number and given Slansky his direct-dial number.

AND, Vreeland is also implicating the Russians in the murder of a Canadian Intelligence Agent.

Did this Man Predict 9/11

https:/iarstechnica.com/civis/viewtopic.php ?f=208t=880513 i
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FTW INTERVIEW: DELMART "MIKE" VREELAND
What the CIA Doesn't Want You to Know
by Michael C. Ruppert

[Ed. Note: Just prior to the publication of this article the FTW web site was hacked
for the second time in a month. This hacking - accomplished via sophisticated
methods -- has been apparently intended to prevent us from publishing the
following interview. As a temporary emergency measure ONLY please direct
emergency e-mail correspondence to mikeruppert@earthlink.net. FTW will be
back up and running in an even more secure manner in the near future.-- MCR]

April 4, 2002, 2:00 PM PST (FTW) -- If all of its dark alleys were explored, the
case of Delmart Edward Joseph "Mike” Vreeland is one which is worthy of a book
that would rival "War and Peace.” It is a case that has sparked zealous attacks on
FTW and me personally, and one which has seriously disturbed many officials in
Washington. These attacks are an indication of the threat Vreeland poses to the
credibility of the U.S. government. Only one question of any relevance exists.
How was this man able to write details that described the events of Sept. 11 while
focked in a jail cell, more than a month before the attacks occurred?

It matters little to a housewife in Kansas if Mike Vreeland has a very confusing
criminal arrest record -- some of it very contradictory and apparently fabricated --
for a variety of petty criminal offenses including fraud. But it may be a matter of
the gravest importance for the same housewife if this man knew accurate
information about the attacks, tried to warn both the U.S. and Canadian
governments about them, and was ignored. If a crazy man runs up to you on the
street and says that a house is on fire with children trapped inside, and you smell
smoke, who is the crazy one if you decide not to investigate? ., a4 bave

b
The U.S. Navy says that Vreeland, arrested in Canada on Dec. 6, 2000 and
currently fighting a U.S. extradition warrant, was discharged for unsatisfactory
performance after only four months of service in 1986. But a growing pile of
evidence, much of it filed in court records and undisputed by Canadian or U.S.
authorities, establishes clearly that Vreeland was exactly what he says he was -- a

Spy.

In three previous stories, FTW has described how his military records,
acknowledged to be in excess of 1,200 pages, have been tampered with. We
have described how, in open court on a speakerphone, his lawyers obtained
direct confirmation from the Pentagon that he was a Navy officer. We have also
reported that, as of March 14, all Canadian charges against Vreeland were
dismissed. He was released on bail and also granted temporary refugee status by
the Canadian government until his battle to beat the U.S. extradition request is
settled.
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FTW Interview: Delmart "Mike" Vresland

Something that Canadian authorities have never disputed is that Vreeland wrote
his ominous and hastily scribbled warning a full month before the attacks, and that
the warning was sealed away by his keepers, beyond his reach, until Sept. 14,
three days after the attacks.

If he loses his extradition fight, both Vreeland and his attorneys believe that his
assassination will occur within days of his return to U.S. soil.

Mike Vreeland is not a saint. Covert operatives are not made from such material,
and govemments do not recruit or screen candidates for saintly qualities. By his
own admission in Canadian court documents and in several conversations with
FTW, Vreeland says he has done bad things. He has been on probation for petty
offenses, and he has behaved the way covert operatives behave in the real world
-- not in Hollywood.

| have been studying, interacting with, and talking to covert operatives for more
than 25 years. It is for that reason that | avoid some of the questions being raised
by dilettantes and neophyte joumnalists who take all of the threads of Vreeland's
stories and run with them into a wilderness from which no professional journalist
could credibly emerge. Yes, | have listened fo him talk about so-called "red
mercury,” baseball-sized atom bombs, and Star Wars weapons systems. Yes, |
have heard him talk about a great many things, and | believe that what he told me
was truthful according to his knowledge of events and the documents he brought
back from Moscow in December 2000.

Even by his own statements, Vreeland, now 35, was a relatively low ranking
officer and an intelligence field operative. Never in the history of covert operations
has any government entrusted field operatives with total strategic knowledge
because the knowledge held by those who make the plans is compartmentalized
and locked away. Perhaps 80 percent of all intelligence work is disinformation,
and governments know that their field operatives risk capture, interrogation and
torture. Quite often field operatives are themselves fed disinformation so that if
they talk, they will still spread lies that serve a larger strategic purpose. Quite
often they carry documents that are deliberately inaccurate and their capture is
engineered to give those documents credibility.

To the U.S. government, Vreeland is totally expendable. And those who run with
every piece of information he has disclosed will themselves be proven fools'in a
fool's game.

But one gquestion remains. And it is a question that now stands vindicated by time
and events. He knew something chillingly accurate about the 9-11 attacks before
they happened. And if he knew something, based upon documents given to him
by Russian officials indicating U.S. knowledge, and if the U.S. government went to
great lengths to discredit him, rather than bring him in from the cold -- then there
is real meat on the plate for journalists, the American government, and alt of
mankind.

| have asked him 35 questions, and now you can read Mike Vreeland's answers
as he speaks for himself. The first 32 questions were jointly submitted to both
Vreeland and his attorney, Paul Slansky, for review. The remaining three
questions were asked after the most recent hacking of FTW's website, which we
believe was perpetrated by the CIA. This made the publication of this story an
emergency and also made a statement about the survival of a free press in
America:
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1/4/2019 FTW Interview: Deimart "Mike" Vreeland
1. What part of the U.S. government did you work for? Was it the CIA?

| worked for U.S. Naval intelligence. What the CIA directs us to do is their
business, so we have no way of knowing whether we're working for them or not.

2. Was your assignment primarily connected to terrorism/oil?
Yes, on both issues, in part.

3. Why were you in Moscow and Russia in the latter part of 20007

I was sent there by the U.S. government and the ONI [Office of Naval
Intelligence]. | got my orders between Sept. 4 and Sept. 7, 2000.

Marc Bastien departed for Russia on Sept. 7, 2000. I had orders to meet him.
Bastien was going to work at the Canadian embassy regarding diagrams and
blueprints of a weapons defense system. The U.S. government had a direct
influence on his mission. The name of the defense system is SSST [Stealth
Satellite System Terminator]. There are five different individual and unique
defensive and strike capabilities of the system. The only portion that | have
publicly spoken on is one frame regarding actual current orbiting satellites, which
are not at this time owned by the US government. On advice of counsel | cannot
discuss the other components.

This one component is a satellite system. Within the confines of the system there
are multiple, deployable space/orbital EMP [Electromagnetic Pulse] missiles that
are not aimed at the ground. They are targeted at everyone eise's satellites.
These would kill worldwide communications. The satellites of some countries that
are shielded with titanium are protected from these weapons. The protected
countries are Russia and China, but U.S. satellites are vulnerable and Putin has
told Bush that the U.S. missile defense system doesn't work, and that Bush
knows it.

The reason why | went to Russia was because | needed to meet with Bastien and
another individual from the Russian Ministry of Defense named Oleg. The
purpose was lo get the Canadian diplomat who had made contact with Oleg to get
the book of designs out of the ministry's R&D. That was done. We copied the
entire book. Then we took certain documents, and we changed serious portions of
the defense design so the program wouldn't work. They know this now.

Additionally | was to pick up docs from other agents and bring them back.
4. You told Canadian authorities that Bastien was murdered when?

I never told them he was murdered. | wrote a letter to Bastien around June of
2001 from jail. | sent it to CSIS [Canadian Security and Intelligence Service] in
Ottawa, to the director for his eyes only. | had restructured the diagram to put it
back in its original state. But | never told anyone exactly how to turn it on and how
to build it. CSIS already knew that Bastien was dead. He died six says after | was
arrested on Dec. 6. | was discharged on Dec. 9. He was killed on Dec. 12.

CSIS sent RCMP [Royal Canadian Mounted Police] (Sgt. Mabe, Corporal Kispol)
to visit me in jail on Aug. 8, 2001,and they advised me that he was dead. They
didn't say he was murdered. They told me he was dead. | told them that if Bastien
was dead, it was murder, and that they should get a toxicology report. And | would
tell you how it was done, and who did it.
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FTW interview: Delmart "Mike" Vreeland
5. When did they finally admit that Bastien was murdered?

They admitted that | was correct in mid-January.

6. When did you first learn details of the attacks that were to happen on Sept. 117
In the first week of December 2000.

7. How did you learn of the details?

One document was written in English by a U.S. agent, who had picked up a copy
of a document that had been sent to V. Putin by K. Hussein, Saddam Hussein's
son. This is what the translation of the doc indicates. The Iragis knew in June
2000 that | was coming. | didn't get my orders until August. The letter said that
Bastien and Vreeland would be dealt with "in a manner suitable to us." The letter
specifically stated on page two, "Our American official guarantees this."

8. Who put the information on the attacks into the pouch, and what would have
been their motive for doing so?

| am not allowed to answer that. It would jeopardize the lives of active agents, and
it would violate the National Security Act of 1947.

9. After having learned of the details of the impending attacks on the WTC and
the Pentagon, how fong did you wait before trying to notify Canadian and U.S.
authorities of the information?

On Dec. 6, 2000 I told Canadian authorities to their face that | needed to contact
the Canadian military immediately. | wrote it down. She [the Canadian official] was
playing games, so | wrote down that | was a Russian spy and a weapons systems
expert, and that | wanted to talk to them TODAY. | said | was a Russian because
figured it would get their attention. The name they had on me was Mikhail
Cristianov (Michael Christian), because | had ID that used this name.

10. What was their reaction?
The Canadians turned blue, walked away, and | never saw them again.
11. How did it make you feel?

I was pissed off. It's on video [referring to a standard jail surveillance/security
video].

12. Did the U.S. and Canadian response lead you to reach any conclusions? If so,
what were they?

| thought | was dealing with idiots who had no clue about what was about to
happen. it's been put to me that there were certain officials who wanted the
attacks to happen. No one ever had any intention of building the system | was
after because it would have made the defense budget obsolete. One thing that
happened after 9-11 was that the Pentagon budgets soared.

13. Your written warning contains the statement, "Let one happen, stop the rest.”
Who was going to {et one happen? Who was going to stop the rest?

| can't comment on the advice of counsel.
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14. Does that statement imply that the U.S. or some other intelligence agency had
achieved complete penetration of the terrorist cells?

That goes without question. Sometimes certain governments design, create
networks like Al Qaeda, which was really the government in Afghanistan. Those
entities create specific problems at the creating government's direction.

15. Do you know who had achieved this penetration?
! cannot comment on that.

16. Is it possible that the terrorist cells were being "run" without knowing by
whom?

Absolutely.

17. The most common excuse peopie use to discredit you is that you have prior
arrests on fraud charges, and there are several press stories linking you to
alleged criminal activity. How do you explain this?

The American Express charges are b.s., and Amex has stated on tape that the
specific charges in question were approved. They admit that there was no fraud
on this card. That card had been issued to Lt. Delmart Michael Vreeland. The
Amex people admitted that the card was a U.S. Navy card.

People have accused me of identity theft. If anybody checked with the police
departments in the U.S., they would find that there is not one police report form
any individual in the U.S. who has alleged that | have stolen any identities. There
is not a single identified victim anywhere. Three judges in Canada have denied
my requests to have discovery and disclosure on these alleged charges.

The press stories that have circulated about my past are lies. Portions of the
stories alleging fraud and ID theft are lies. | have threatened fo sue these papers,
and the stories have been pulled.

I'm working with ONI. Certain government officials -- politicians, brass, and high
ranking military — have 11th Amendment privileges and can't be sued. Another
government agency has to go investigate activities connected to weapons
smuggling, organized crime and drug trafficking. They use their power to break
laws, and we're not allowed to investigate them. Thus certain parts of the U.S.
government designed an entity called UID (Unofficial Intelligence Investigation
Division). It was designed by Adm. Jeremy Michael Boorda, who allegedly
committed suicide. Boorda put this together prior to becoming CNO [Chief of
Naval Operations]. He was not a bad guy.

Intelligence officers are sometimes put into positions where they are given
assignments to infiltrate specific organizations that are powerful enough to check
out a newcomer's background, Page 335 of the Charter Application in Canadian
Court shows a copy of orders from Southern Command. These orders are dated
April 18, 2000, concerning an anti-drug operation we were mounting. At
approximately the same time the media released widespread stories that | was a
wanted criminal. This was a means of providing cover and credibility for me with
the people | was infiltrating.

18. How many times have you been arrested on criminal charges?
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Maybe three. Some of this I did, like a DUI charge in New York. | had been at the
UN, and I had definitely been drinking.

19. How many times have you been convicted?

I have never been legally convicted of any criminal, felony activity anywhere. The
drunk driving charge is still pending, and | have admitted in open court that | did it.

20. The Michigan warrant for credit card fraud is based upon the use of your own
credit card. How do you explain this?

it is a setup.

21. Were your credit cards authorized or facilitated by the U.S. Navy or any part of
the U.S. government?

Yes.

22. Couid the U.S. government or any of its intelligence agencies have "inserted"
the charges through state and local agencies?

Yes.

23. You were in custody in New York on the date the alleged Michigan offense
took place. What was the charge, and what was the disposition of that case?

That was the DUI charge.

24. Was working with organized crime families a part of your duties with the
Navy?

Yes.

25. Were any of the organized crime families in Michigan?
Yes.

26. For what reason were you working with organized crime?

| was under orders to do so 90 percent of the time. Organized crime supplies the
weapons and drugs that go to the people we investigate.

27. Are you afraid that you will be killed if you are extradited to the U.S.? Why?
Yes. Because | have spoken out.

28. Can you explain why the Canadian courts will not allow your attorneys to
introduce evidence that verifies your position with the U.S. Navy?

Yes. The Canadians are totally subservient to U.S. intelligence interests. They're
afraid of Uncle Sam. It would also prove that CSIS covered up Marc Bastien's
death, and that there was a cover-up involving a member of a major drug
organization that had planned assassinations against prominent Canadians. In
fact, one individual was found dead in a vat of acid. He was a hit man.

29. What do you want?
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1 want my uniform back, my back pay at $4,210.90 a month and my honor. | want
President Bush to give me a full and complete pardon and the amnesty of the
U.S. government. | am owed that. | want Bush personally to know everything that
I know, and what kind of threats there are against the U.S.

It's never going to happen, so | am now seeking permanent refugee status in
Canada and the protection of the United Nations.

30. What do you think will happen next in your case?

! don't know. My attorney is in court seeking a postponement of the extradition
case because the Canadian government will not allow me to subpoena very
important U.S. witnesses from the Pentagon and other places.

31. Is the war on terrorism about something other than what the peopie of the
world are being told?

What war on terrorism?
32. What do you think will happen next in the war on terror?

Eventually, someone's going to have to tell the truth. Once those people are deait
with according to law, there will be no more false terror spread across the globe.

33. You have recently had dealings with an American journalist named Rick
Wiles. What is your opinion of Wiles and what was your experience?

My opinion of Wiles is that he is a psychopath, who will print anything that will
make him money. My experience with him was that | had private conversations
with him that he recorded, not telling me he was going to post them on the
Internet and sell them to the world. Then once I contacted him and told him that
he was not to do that, he said he would take them down right now. Instead of
taking them down he placed a bigger ad. He made a bigger ad!

In my opinion he is neither honorable nor professional. He has placed my story
right next to a story about someone who talked to aliens 25 years ago. Yeah,
that's right where | want my story to be, right next to some bozo who talks to
aliens. The idiot!

So now he's selling this phony exclusive interview with me for $20 and he's
making all the money. He never had my permission to do that.

34. You have recently had dealings with an American journalist named J.R.
Nyquist. What is you opinion of Nyquist and what was your experience?

Don't even get me started. My opinion: | think he might be working for the
government. | did not know that he was writing a story about me. He asked me
some questions. | answered some questions. | recorded it, and then he went off
on a wild tangent about psychological crap, and | didn't even read the whole story
/ was so mad.

He went off about the Russians, and it's all b.s. He sent me this fax about you
saying that Ruppert was not my friend. He was saying that the Russians had me
boxed in. The truth is, the American government is boxing me in. He's full of shit.

35. Are all of these statements on-the-record?
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